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Bygg en toalett som alltid är tillgänglig i Rådsparken – svar 
på medborgarförslag väckt av Malin Spång  
 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 
Samhällsbyggnadsutskottet överlämnar ärendet till kommunstyrelsen utan eget 
ställningstagande. 

 
Sammanfattning 
Ett medborgarförslag angående att bygga en toalett som alltid är tillgänglig i 
Rådsparken har inlämnats av Malin Spång. Medborgarförslaget har skickats på 
remiss till natur- och byggnadsnämnden samt till kultur- och fritidsnämnden. Natur- 
och byggnadsförvaltningen konstaterar att det finns behov av en offentlig toalett i 
Rådsparken under de tider då tillgänglig sådan saknas. Natur- och byggnadsnämnden 
poängterar att om kommunstyrelsen beslutar att investera i en offentlig toalett i 
Rådsparken så rekommenderar de den typ som finns i Skeppsmyreparken i Stuvsta 
och som sköts av en entreprenör till en driftkostnad på cirka 14 000 kronor exklusive 
moms per månad. 
  
Om natur- och byggnadsförvaltningen ska ansvara för drift av nya offentliga toaletter 
behöver medel för detta tillföras. Kultur- och fritidsnämnden har inte svarat angående 
medborgarförslaget. Kommunstyrelsens förvaltning är överens med förslagsställaren 
och natur- och byggnadsnämnden om att det behövs en toalett i Rådsparken. 
Kommunstyrelsens förvaltning anser att en toalett av den typ som finns i 
Skeppsmyreparken bör väljas och att skötas av en entreprenör som förvaltningen 
upphandlar. Investeringskostnad för uppförande av denna typ av toalett är cirka 
1 000 000 kronor. Kostnaden för drift och underhåll för en offentlig toalett 
motsvarande toaletten i Skeppsmyreparken är cirka 14 000 kronor i månaden. 
 
Överläggning 
I ärendet yttrar sig Malin Danielsson (L). 
  
Härefter förklaras överläggningen avslutad. 
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